
Referat fra bestyrelsesmøde afd.7 Engparken     den 20. August 2015 

Afbud: Dorthe. 

Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

Godkendelse af referat fra forrige møde: Godkendt 

Orientering fra formanden:  

Takkekort fra Fritz Christiansen i anledning af fødselsdag. 

I perioden fra 11. Marts til 17. August har der i afdelingen været 19 til og 

fraflytninger. 

Beboerklager.  

Der har inden for den sidste måned været i alt fire beboerklager, over upassende 

adfærd og hundehold. 

Afd. Mødet 8. September. 

Ole er begyndt at få tilmeldinger. 

Ole kontakter Fritz ang. praktiske ting til afdelingsmødet. 

Sille står for sandwich. 

Ønske til næste års afdelingsmøde: 

At der på dagsordenen kommer til at stå at dørene først åbner 18.30. 

Kasserens beretning 

Opgørelse over endelig pris for afholdelse af sommerfesten kommer på næste 

møde. 

Pia er i gang med at afregne med de forskellige aktører. 

Organisations bestyrelsen Henny Orienterede 

Se referat på SHB`s hjemmeside. 

Indkomne forslag: Ingen. 



Aktiviteter :  Tysklandstur planlagt til lørdag den 7. november 

Pris for deltagelse kr. 150,00 pr. hoved. 

Pia bestiller bus. 

Evaluering af sommerfesten: 

Til trods for vejrguderne ikke var med os forløb festen fint. 

God stemning, god underholdning, god mad og kage. 

Michael Bach skal dog ikke gentages. 

Spejderne skal komme med grønsagerne til snitning fredag, så tiden ikke bliver for 

presset. 

Tak til de frivillige som hjalp os hele dagen. 

Evt: 

Sofaerne i selskabslokalet, der var stemning for ompolstring af nuværende. 

Anders tager kontakt til Anker Eriksen. 

 

 

 

 


